
Referat til beboerrådsmøde d. 2. november 2021 
Mødet afholdes kl. 17-20 i beboerhuset 
 
Deltagere: Kim, Sebastian, Emilie, Klara, Ida, Jakob, Anne 
Afbud: 
 

1. Formalia  
a. Valg af dirigent og referent 

Jakob er dirigent og Sebastian er referent. 
 

b. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen er godkendt. 
 

2. Meddelelser 
a. Nyt fra BBS 
• Status på renoveringsprojekt 

Entreprenør kommer og kigger på vinduer, i uge 44. Hvis man har 
bemærkninger, skal man skrive på en seddel der bliver udleveret i morgen.  

 
•  Affaldsskakter 

Det er ikke ligetil. Nordsiden er umulig, da der skal kunne vendes en lastbil. 
Der skal derudover også være handicap ramper og belægning, hvis det skal 
kunne lade sig gøre.  

 
Første pris (hvis de laver asfalt på den kørebane ude foran lejlighederne 
med nedgravet løsninger midt på plænen) er 120 kroner om måneden i 
huslejestigning i 10 år. Man kan betale et startbeløb, så huslejestigningen 
ikke er så voldsom.  
 
Løsning med de nuværende går ikke, da det er for langt fra opgang 24 til 
affaldssortering.  Der kommer noget mere konkret til næste møde. 
 
Affaldskonsulent fortæller at alle skakter skal væk, men de ved ikke helt 
præcist hvornår.  
Der kommer en ny kampagne med affaldssortering, så de nuværende 
skakter ikke bliver overbelastet.  

 
• Barnevognsramper i opgange 

De er ved at finde en løsning på ramper til opgangene, som kan klikkes fast 
på væggen. De hedder slisker. 

 
• 3-værelses lejlighed 

Kommunen siger der skal laves en byggeansøgning til den 3-værelses. Det 
forsinker byggeriet.  

  



• Fakturering af faciliteter.  
Der har været problemer med faktureringen af faciliteterne. Siden maj er 
man ikke blevet opkrævet penge for bookinger af faciliteter, og de er så 
kommet på 1 gang. Derudover har andre mennesker fået opkrævet penge 
for ting de ikke har booket.  
 
BBS har sendt sedler ud til beboerne om, at man skal afvise betalingen og 
skrive til dem, hvis der er fejl i sin opkrævning. Hvis ikke det kan lade sig 
gøre skal man skrive til KKIK for at få det på plads. De har en oversigt over, 
hvad man har booket.  
 
Beboerrådet ønsker, at hvis en ligene situation igen, så skal en regning på 
over 1000 kroner automatisk deles op over flere måneder. Vi er trods alt 
studerende.  

 
• Murer ved vuggestuen 

Der er nogle murer ved vuggestuen der laver facade arbejde. Det trækker 
helt vildt ud. Tømrerne skal dække af, så murerne kan gå. Tømrerne og 
murerne har ikke snakket sammen, så derfor er der mange ugers spildt 
arbejde.  

 
• Maling af fuger 

Det går godt. De har nået 3 opgange, og begynder i opgang 18 i næste uge. 
De tager en opgang om ugen og arbejder torsdag og fredag.  

 
• Pris for eksternt arbejde 

BBS er ved at gennemgå kontrakter på ekstern rengøring, håndværkere og 
andre ting, som Solbakken har. Det koster dyrt, og der er desværre lang 
opsigelsestid på kontrakterne. Kim mener, at vi betaler for meget for f.eks. 
rottefælder, men opsigelsen er på 3 år.  
 
Ved at have en fast medarbejder på Solbakken som f.eks. kan reparere et 
toilet, gør at man kan spare rigtig mange penge. Beboerrådet vil også gerne 
prioritere personalet på Solbakken, da det er rart for beboerne, at de kender 
dem der render rundt og arbejder på kollegiet.  

 
• Maling af vindueskarme  

Alle vindueskarme bliver malet i fraflyttet lejligheder. Beboerrådet vælger 
at købe nogle spande maling, som BBS vil kunne låne ud, så man selv kan 
male. BBS snakker med maleren. Derudover finder de også en pris på 
maling af altaner, hvor man kan bestille en maler gennem BBS og få malet 
altanerne.   
 

• Træer på nordsiden 
De skal klippes til, da de er ved at røre el-ledningerne på Vigerslev Allé.  
 

• Parkering 
De nye kort er kommet. Derudover så bliver der malet båse op, der bliver 
nye skilte om parkering og der bliver trimmet træer rundt omkring båsene.  



 
b. Nyt fra bestyrelsen 

Hjemmeside skulle overdrages er blevet overdraget til kollegiet, fremfor 
kollegianerforeningen.  
 

c. Kollegianerforening 
Der er et nyt møde den 21. november. Til sidste møde er der blevet stemt nye 
bordebænkesæt til græsplænen igennem. De skal huske at hænge 
indkaldelse til møderne i opgangene. 
 
Jakob sidder med kollegianerforeningens konto, og han vil gerne ud af det, 
men det tager tid. Der bliver forslået, at Kim overtager det.  
Der er dog besværligt, så det er noget der bliver tænkt over til næste møde. 
Jakob snakker med KKIK og Kim for at høre, hvad der kan lade sig gøre.  
 

3. Aktuelle sager 
a. ’Introduktion til Solbakken’-brochure 

●  Opdatering fra arbejdsgruppe 
Der er en rå udgave i drevet. Der mangler lige at få de sidste ting på 
plads og afklaring på nogle spørgsmål. Beboerrådet synes det ser 
rigtig godt ud. Der skal ikke være billeder i borchuren, men henvise 
til hjemmesiden. Beboerrådet skriver kommentarer til brochuren i 
drevet og så kommer der en endelig udgave til næste møde.  
 

b. Tildeling af specialerum 
●  Opdatering fra arbejdsgruppe 

Der er blevet lavet nogle forslag. Man skal kunne leje det i 14 dage 
ad gangen i max 3 måneder. Man kan booke et halvt år i forvejen.  
Det ene forslag koster 25 kroner, det andet forslag er gratis. 
Argumentet for at tage penge for rummene er, at det koster nogle 
penge for rengøring. 
Derudover forslås der, at navnet ændres fra specialerum til 
studierum.  

 
c. Projektliste 

Projektlisten gennemgås og opdateres.  
 
Beboerrådet stemmer for, at vuggestuen kun skal have 2 
parkeringskort.  
 

d. Affaldsskakter 
Se under nyt fra BBS. 
 

e. Husorden 
Det er udsat på ubestemt tid.  
 
 
 
 



f. Planlægning af beboermøde i uge 47 
Regnskabet er forsinket. Det når ikke at blive klart til beboermøde. Det er 
først klar til start december. Derfor bliver beboermødet rykket 2 uger frem 
til 6. december.  
 

g. Grupperegler på Facebook 
Der er lavet et udkast til regler til Facebookgruppen.  

1. Vær venlig og høflig 
2. Ingen hadfuld retorik eller mobning (Inklusive udstilling af 

enkelte personer) 
3. Ingen spam 
4. Ingen køb og salg (Der henvises til køb og salg gruppen) 
5. Rapporterer brud på reglerne 

 
Beboerrådet er glade for reglerne, og de bliver tilføjet gruppen.  
 

4. Indkomne sager 
a. Electrolux opkrævning 

Se under nyt fra BBS 
 

5. Eventuelt 
Intet til eventuelt.  

 
 


